

三门峡 Sanmenxia; 运城 Yuncheng

- ~中国北方的"地下四合院"陕州地坑院-<mark>天井窑院</mark> ~色彩斑斓的景观 、运城<mark>七彩盐湖</mark>景区

吉县 Ji Country -壶口

~在50米的落差中翻腾倾涌 "黄河壶口瀑布"

延安 YanAn —靖边. 甘泉

- ~独特的波浪形丹霞地貌 "靖边波浪谷"
- ~"地球最美伤疤" 黄土高原"甘泉雨岔大峡谷"

西安; 临潼 Xi'an; Lintong

- ~兵马俑(含单程电瓶车+耳机), DIY 兵马俑
- ~西安古城墙,回民一条街、钟鼓楼广场、大唐不夜城

华山 Huashan

~巍然独秀,有若云台'<mark>华山景区北峰</mark>"(缆车上下+进山车)

洛阳 Luoyang

- ~ 四大石窟之一 "龙门石窟" (含双程电瓶车)
- ~夜游洛邑古城、仿佛回到大唐古城街道



吃好料~肉夹馍、黄河鱼风味、 延安风味、德发饺子宴、 临潼风味、汽锅鸡风味、 河洛风味、豫菜风味

当地 4+5*酒店住宿

酒店住宿(或同级)

- 4*郑州云旅盛开酒店(机场酒店)
- 4*运城丽亭酒店
- 4*延安楠林宏越酒店×2晚
- 4*西安智选假日酒店
- 5*华山诺富特酒店
- 5*洛阳华美达酒店

参考航班

D1: 吉隆坡→郑州 OD692 1740-2300 D8: 郑州 子 吉隆坡 OD693 2355-0525+1

693178A (KPL NO:4294) YAKIN TERUS HOLIDAY SDN BHD 03-6179 5668

Addresses: Level 2-1, Wisma TJB. NO 11, Jalan 9/32 Taman Jinjang Baru, 52000 Kuala Lumpur, Wp Kuala Lumpur.

CODE: C5HJ09

9 Days 7 Nights **陕西.河南. 靖边波浪谷**

,郑州,三门峡, 运城,壶口,延安,靖边,西安,临潼,华山,洛阳,郑州

第1天: 吉隆坡→郑州

(-)

集合于吉隆坡国际机场,飞往"郑州"。接机后,送往入住酒店休息。

第2天: 郑州 3h 三门峡 1h 运城

(早/午/晚餐)

前往"三门峡"、游览陕州地坑院【天井窑洞】

游览被誉为"中国死海"的【运城盐湖】世界上开发利用最早的盐池~

第3天: 运城 2.5h 壶口 2.5h 延安

(早/午/晚餐)

前往"吉县壶口、观赏<mark>黄河壶口瀑布景区</mark>(含电瓶车)滚滚黄河奔流至此,500余米宽的洪流骤然被两岸 所束缚,上宽下窄,在50米的落差中翻腾倾涌,声势如同在巨大无比的壶中倾出,河口收束狭如壶口,故 名"壶口瀑布"。驱车前往"延安"、游览<mark>延安红街</mark>、以"党中央在延安十三年"为历史背景,将灰房瓦、 窑洞脸、黄泥墙等融入街区建设,让游客踏入街区仿佛回到旧时的延安古城。

第4天: 延安 2.5h 靖边 2.5h 延安

(早/午/晚餐)

前往<mark>靖边</mark>、游览<mark>靖边波浪谷景区</mark>(玻璃桥体验+扶梯)是一块非典型地貌的丹霞,兼具雅丹和土林之美。 它展示的是由数百万年的风、水和时间雕琢砂岩而成的奇妙世界~

第5天: 延安 1.5h 甘泉4h 西安

(早/午/晚餐)

前往<mark>甘泉</mark>、游览<mark>雨岔大峡谷</mark>(含区间车),几亿万年前,陕北发生过强烈的地震,使其一座黄土大山分开一条大裂缝,又经过几百年雨水冲刷,慢慢形成这样、雨岔村有"地球最美伤疤"称号~ 前往西安、游览钟鼓楼广场,回民一条街、夜游大唐不夜城。

第6天: 西安 1h 临潼 1h 华山

(早/午/晚餐)

游览<mark>西安古城墙</mark>,至今已有600多年历史,是中世纪后期中国历史上最著名的城垣建筑之一,是中国现存 最完整的一座古代城垣建筑。前往<mark>临潼</mark>、游览<mark>兵马俑博物馆</mark>(含单程电瓶车+耳机)秦始皇陵的陪葬坑, 素有世界第八大奇迹之称,这里出土的一干多个土兵陶俑形象各不相同,神态生动,中国古代雕塑艺术~ 前往华山、入住酒店。

第7天: 华山5h洛阳

(早/午/晚餐)

游览华山风景区(北峰缆车上下+进山车)、"奇险天下"之华山,重温"华山论剑"的武侠气概~ 夜游<mark>洛邑古城</mark>、穿越历史尘烟几千年的洛阳在古时有许多别称,洛邑是最早的一个。西周建国后,周成王派周公姬旦寻找新都地址,希望在自己国土的最中央修建一座无与伦比的城。周公首先来到洛邑,占卜后发现此地风水极佳便开始筑城造廓。古人把"城"称为"国",洛邑就被称为最早的"中国",如今位于洛阳老城区的洛邑古城便是古都洛阳的缩影。

第8天: 洛阳 2.5h 郑州

(早/午/晚餐)

游览<mark>洛阳龙门石窟(含双程电</mark>瓶车),现存2345座佛龛,10万余尊造像,2800余块碑刻题记,是世界上造像最多、规模最大的石刻艺术宝库~

游览关林、相传为埋葬汉末三国蜀汉名将关羽首级的地方,是中国和海内外三大关庙之一。

4月份(关林改成观赏牡丹花)

前往郑州、晚餐后,送往机场、办理登机手续~

第9天: 郑州→吉隆坡

(-)

乘搭航班飞返吉隆坡。

酒店以当地星级为准. 行程安排仅供参考, 以最终航班及酒店确认为准。

团费包含: 机票+机场税、飞机餐、来回20kg托运行李、小费、中国免签证

团费不含: 旅游保险、吉隆坡机场接送















芝信假期 693178A (KPL NO:4294)
YAKIN TERUS HOLIDAY SDN BHD

TEL: 03-6179-5668

CODE: C5HJ09

9 Days7 Nights

9 Days Shaanxi .Henan Ji Bian Wave Valley

Zhengzhou. Sanmenxia. Yuncheng. Hukou. Yan 'An. Ji Bian. Xi'an. Lintong. Huangshan. Luoyang

Day01: Kuala Lumpur → Zhengzhou

(-

Gather at Kuala Lumpur International Airport and fly to Zhengzhou. Pick up at the airport and transfer to the hotel.

Day02: Zhengzhou 3h Sanmenxia 1h Yuncheng

(B/L/D)

Go to 'Sanmenxia', visit the Shaan Zhou Di Keng Yard [Tian Jing Kiln Cave] .Visit the Yuncheng Salt Lake, known as the 'Dead Sea of China', which is the earliest salt pond developed and utilized in the world.

Day03: Yuncheng 2.5h Hukou 2.5h YanAn

(B/L/D)

To 'Jixian Hukou, viewing the Yellow River Hukou Waterfall Scenic Spot (including electric car) rolling Yellow River to this, more than 500 metres wide torrent suddenly by the banks of the boundaries, on the wide and narrow, in the 50-metre drop in the tossing and pouring, the sound as in the immense incomparable jug pouring out of the mouth of the river to close the bundle of narrow as a jug mouth, so the name of the 'Hukou Waterfalls! Hukou Falls'.

Drive to 'Yan'an', visit Yan'an Red Street, 'the Party Central Committee in Yan'an thirteen years' as the historical background, the grey roof tiles, kiln face, yellow mud walls into the block construction, so that tourists stepped into the block as if back in the old days of the old city of Yan'an.

Day04: YanAn 2.5h JiBian 2.5h YanAn

(B/L/D)

Go to Jingbian, visit Jingbian Wave Valley Scenic Spot (Glass Bridge Experience + Escalator) is a piece of atypical geomorphological Danxia, with the beauty of both Yadan and Tulin. It is a wonderful world of sandstone sculpted by millions of years of wind, water and time.

Day05: YanAn 1.5h Ganquan 4h Xi'an

(B/L/D)

To Ganquan, visit the rain fork Grand Canyon (including interval car), hundreds of millions of years ago, the north of Shaanxi Province had a strong earthquake, so that one of the loess mountains apart from a large crack, and after hundreds of years of rainfall, slowly formed this, rain fork village has 'the most beautiful scars of the earth' title ~. Go to Xi'an, visit the Bell and Drum Tower Square, Muslim Street, night tour of the Tang Dynasty Night City.

Day06: Xi'an 1h Lintong 1h HuaShan

(B/L/D)

Visit the Ancient City Wall of Xi'an, which has a history of more than 600 years, is one of the most famous city wall buildings in China's history in the late Middle Ages, and is one of the most complete ancient city wall buildings in China that still exists. Go to Lintong, visit Terracotta Warriors and Horses Museum (including one-way battery car + headphones), the burial pit of Qin Shi Huang's mausoleum, known as the Eighth Wonder of the World, where more than 1,000 Terracotta Warriors were unearthed with different images and vivid demeanour, the art of ancient Chinese sculpture~. Proceed to Huashan, check in hotel.

Day07: HuaShan 5h Luoyang

(B/L/D)

Visit Huashan Scenic Area (North Peak cable car up and down + into the mountain car), 'strange and dangerous world' of Huashan, to relive the 'Huashan debate sword' martial arts ~Night tour of Luoyi Ancient City, travelling through the dust and smoke of history for thousands of years, Luoyang had many aliases in ancient times, and Luoyi was the earliest one. Luoyi Ancient City in the old town of Luoyang is the epitome of the ancient capital of Luoyang.

Day08: Luoyang 2.5h Zhengzhou

(B/ L/ D)

Visit the Longmen Grottoes in Luoyang (including 2way electric car), there are now 2,345 Buddhist niches, more than 100,000 statues, and more than 2,800 inscriptions, which are the largest and most extensive stone carving art treasures in the world~. Visit Guanlin, which is said to be the place where the head of Guan Yu, the famous general of Shu Han at the end of Han Dynasty, is buried, and is one of the three major Guan temples in China and at home and abroad. *In April (Guanlin is changed to peony blossom viewing)*.

Transfer to Zhengzhou, dinner, transfer to the airport, check in~.

Day09: Zhengzhou→Kuala Lumpur

(-)

Fly back to Kuala Lumpur.

Hotels are subject to local star rating. Itinerary is for reference only, subject to final flight and hotel confirmation.

Included: Air Ticket + Airport Tax, MOB, 20kg Checked Baggage, Tipping, Visa Waiver for China. Excludes: Travel Insurance, Kuala Lumpur Airport Transfers



芝信假期 693178A (KPL NO:4294)
YAKIN TERUS HOLIDAY SDN BHD

TEL: 03-6179-5668

Addresses: Level 2-1, Wisma TJB. NO 11, Jalan 9/32 Taman Jinjang Baru, 52000 Kuala Lumpur, Wp Kuala Lumpur.



Addresses: Level 2-1, Wisma TJB. NO 11, Jalan 9/32 Taman Jinjang Baru, 52000 Kuala Lumpur, Wp Kuala Lumpur.